

Please complete the form in block capitals and tick the appropriate boxes. 請以英文正楷填寫, 並在適當的空格內填上 號

Details of Proposer (Occupier) 申請人(住戶)資料	
Full name 姓名	<input type="checkbox"/> Mr 先生 <input type="checkbox"/> Ms 女士
(Surname 姓)	(Given Name 名)
Location of Home to be insured 「投保住宅」地址	
Name of Employer 僱主姓名	
Business/Position 服務行業 / 職位	Contact Tel. 聯絡電話
Usual Workplace 日常工作地點	

* Proposer must be an individual and is permanently living in the Home insured.
 申請人必須以個人名義投保及以投保住宅作固定居所。

Proposed Effective Date (dd/mm/yy) 建議保險生效期限 (日 / 月 / 年)	From 由	for 12 months 開始投保一年
--	--------	-------------------------

(I) Standard Insurance Cover 基本家居保障	
Gross Floor Area (ft ²) 建築面積 (平方呎)	Annual Premium 每年保費
<input type="checkbox"/> up to 500	HK\$650
<input type="checkbox"/> 501-700	HK\$860
<input type="checkbox"/> 701-1000	HK\$1,100
<input type="checkbox"/> 1001-1500	HK\$1,400
<input type="checkbox"/> 1501-2000	HK\$1,800
<input type="checkbox"/> above 2000	negotiable 商議

(II) Optional Cover 選擇附加項目

Section (2) – Building Owner's Liability (Applicable to Home Owner only)
 第(2)項 – 業主法律責任 (只適用於住戶本身同時擁有「投保住宅」之業權者。)

Protects you against third party legal liability as owner of the Home, including accidents occurring in the common areas of the building of which your Home forms part. The maximum limit of liability is HK\$5,000,000.
 保障您作為業主在「投保住宅」或該大廈公眾地方所發生之意外而需負上之法律責任。最高賠償額為 HK\$5,000,000。

Additional Premium 附加保費 HK\$85 Yes No
 Name of Building Owner 業主姓名 是 否

Section (5) – Worldwide Personal Effects "All Risks"
 第(5)項 – 全球個人財物全險

Additional Premium 附加保費 HK\$300 Yes No
 是 否

Section (6) – Domestic Servant
 第(6)項 – 家庭僱傭保險

Additional Premium 附加保費每位 HK\$390 each Yes No
 Number of Servant(s) 僱傭人數 是 否

Section (7) – Golfer Insurance Package
 第(7)項 – 高爾夫球綜合保險

Additional Premium 附加保費	Age Group 年齡組別	<input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
每位 HK\$350 each	18-65	是 否
每位 HK\$250 each	12-17	

Name of Family Member 家庭成員姓名	Age 年齡	Relationship with Proposer 與申請人關係
(1) Proposer 申請人		N/A
(2) _____		
(3) _____		
(4) _____		

Total Premium for (I) + (II) 項目 (I) 及 (II) 合共保費	HK\$
--	------

Please answer the following questions 請回答以下問題：

(1) Have you ever been refused and/or required special terms (or additional premiums) for any of the insurance sections now proposed? Yes No
 您是否於投保其他同類保險計劃時曾被拒絕或被要求繳付額外保費或被附加特別條款? 是 否

(2) Did you suffer in the past three years any loss for any of the risks proposed to be covered by this insurance? Yes No
 過去三年內, 您曾否就有關此保險計劃列明的保障範圍遇上損失? 是 否

(3) Has your Home been built for over 20 years? Yes No
 「投保住宅」樓齡是否已過二十年? 是 否

(4) Is your Home built in a low-rise building, eg village house? Yes No
 「投保住宅」是否低層建築物, 例如村屋? 是 否

If you answer "Yes" to any of the above questions, please give details:
 如以上任何答案為「是」, 請列明詳情:

(5) Is your Home solely occupied by you and your family, and used as private dwelling only? Yes No
 您及您的家庭成員是否佔用全部「投保住宅」, 並完全用作私人住宅用途? 是 否

(6) Is your Home built and roofed only with bricks, stone or concrete? Yes No
 「投保住宅」及屋頂是否只用磚、石或混凝土建成? 是 否

If you answer "No" to any of the above questions, please give details:
 如以上任何答案為「否」, 請列明詳情:

Declaration 聲明

I hereby apply to Asia Insurance Co., Ltd. ("the Company") for insurance on the terms as set out in the Company's AsiaHome Insurance Policy. I warrant that the particulars and statements I supply in this Proposal are complete and correct and further agree that this Proposal shall be the basis of the contract between me and the Company.

本人現依據「亞洲家居樂保險計劃」保險單內之條款投保該項保險。謹此聲明在本投保書內填報的資料, 均屬正確無誤, 並同意以此投保書作為本人與亞洲保險有限公司(簡稱「亞洲保險」)訂立保險合約之根據。

Proposer's Signature 申請人簽署 Date 日期

--	--

Authorized Agent 特許代理

--

Important Notes to Proposer 申請人注意事項

- (1) Any other facts known to you which are likely to affect acceptance or assessment of this insurance cover must be disclosed. If you have any doubt about what you should disclose, do not hesitate to check with the Company or your insurance agent/broker.
 Failure to disclose such information may mean that your policy will NOT provide you with the cover you require and may even invalidate the policy altogether.
 - (2) Incomplete Proposal Form will delay your application.
 - (3) This insurance will not be effective until the Proposal has been formally accepted by the Company.
 - (4) Any personal information collected by the Company may be used, stored or disclosed to any individual or organization to evaluate this Proposal, or to provide subsequent services. Requests for personal data access or correction may be addressed to Data Protection Officer of the Company.
- (1) 閣下必須盡己所知提供所有可能影響亞洲保險於接納或釐定此保單條款的資料, 對資料應否透露若有任何疑問, 請即查詢本公司或閣下的保險代理/經紀。
 閣下應如實呈報有關資料, 否則此保單將可能無法提供閣下所需的保障, 甚至可能會導致此保單無效。
- (2) 未經填妥之投保書會延誤閣下之申請。
 - (3) 投保須經批核, 方可生效。
 - (4) 亞洲保險有權運用、保存或透露閣下之個人資料予任何人仕或機構, 用以審核此項申請, 或提供有關服務。若需查閱或更正閣下之個人資料, 請聯絡亞洲保險的資料保護主任。